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David Dvořák 14 ledna, 2023

Je rozhodnuto – půjdeme do války.
litterate.cz/je-rozhodnuto-pujdeme-do-valky

Napřed jedna dobrá zpráva, vlastně dvě ..

1. Ti kdo volili Baštu si nic nemusí vyčítat – jejich hlasy netvoří s

hlasy pro Babiše zdaleka 50%. Tohle považuji, bohužel, za klíčové.

2. Je pravděpodobné, že hlasy, které jsou nad cca 30% pro Babiše

mohly být (a asi by i byly) hlasy pro Baštu. Dobrá zpráva na tom by

mohla být ta, že tito lidé volili Babiše pravděpodobně proti svému

přesvědčení, protože upřednostnili chladný (racionální) kalkul. Tyto

procenta představují nejspíše lidi s politickým přehledem a současně

racionální úvahou.

Dále už mám jen zprávy špatné.

Všichni, kdo volili mimo Babiše a Bašty, to jsou zřejmě voliči, kteří

volili proti Babišovi – a je jich dost, přesněji … je jich moc. Druhé

kolo podle toho bude vypadat. K tomu si přidejte sílu a

jednostrannost mainstreamu … ostatně začíná to už nyní. Už nechali

(v době psaní článku) vyjádřit i poslední nulu, ale vedoucího

peletonu nikoliv.

V teoretické rovině nám zbývá následující:

chlácholit lepšolidi, že to má jejich kandidát naprosto jisté, v

podstatě se nemusí obtěžovat v druhém kole k urně … a naopak

naše strana pak musí přijít v max. počtu.

jako téma druhého kola nastolit otázku vstupu do války. Bohužel

alternativní psavci nejsou (ač by mohli) koordinováni. Proto:
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Pokud tento článek čtou ti, kdo píší do blogů, píší pro nějaký z alternativních serverů,
vyzývám Vás, aby jste zvážili možnost protlačit k celospolečenské diskuzi téma vstupu
do války. Nikdo nenařizuje, co máte napsat – jednoduše napište svůj názor na toto
téma a nejlépe během těch 14 dnů napište několik úvah nebo článků. Věc se má totiž
tak, že nás psavců není sice moc, ale ani málo a čtenářů jakbysmet. Pokud by se na celé
alternativě objevilo v malém časovém okně stejné téma, pak bude reagovat
mainstream – a to je to, co potřebujeme.

Jsme v zoufalé situaci a ta vyžaduje možná zoufalé, ale pokud možno

promyšlené činy. Přestaňte se hádat kolem Bašty nebo Babiše. Babiš

není zárukou, že bude bránit zatažení naší země do války proti

Slovanům, bez jejich obětí by asi půlka národa vyletěla komínem v

Osvětimi a druhá (zdatnější) sloužila jakožto podřadná rasa

vyvolenému panstvu v jejich novém životním prostoru právě na tom

východě, o který se už opět bojuje. Babiš není zárukou, jen nadějí, ale

u Pavla máme v tomto jistotu. Ten je za pochvalu od pánička ochoten

a zcela jistě půjde radostně vstříc přání anglosasů, bojovat za jejich

zájmy (a bez jejich účasti) proti Slovanům na východ od nás … a

samozřejmě nám pak veškeré náklady na zbraně a logistiku vyúčtovat

(jak už se jednou stalo) do poslední tkaničky od bot .. tedy tomu

zbytku, který boj Slovana proti Slovanu přežije.

Na téma souvislostí a indicií pro přípravu konfliktu s RF snad jen

jedna zpráva – není to tak dávno, co v USA prohlásili, že výroba

nábojů/raket pro HIMARS dosáhne plánované plné kapacity v r.

2025 … což pro logicky uvažujícího znamená pouze jediné –

neplánuje se ukončit střet s RF na Ukrajině. Dalších indicií a

nepřímých důkazů je více, vydalo by to na samostatný článek, možná

někdy v budoucnu, pokud to bude ještě možné, protože první věc,

kterou musí váleční štváči udělat je zamezit publikování nevhodných

názorů a myšlenek – viz. situace s opozicí a opozičními médii na

Ukrajině. V tomto bude Ukrajina nepochybně náš vzor.

Kdo nechce poslat své děti nebo vnoučata na jatka, měl by zvážit

jejich odsun do některé ze zemí BRICS – paradoxně nejlépe do RF,

protože je nám kulturně nejblíže a současně tím i prakticky dokáží, že

ne všichni Češi jsou podpindosníci.
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Jakožto věřící ateista si dovolím zakončit:

Bůh nám pomáhej.

 

 


